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22 054 Wapenexportbeleid

Nr. 7 BRIEF VAN DE MINISTER VAN BUITENLANDSE ZAKEN

Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal

's-Gravenhage, 31 oktober 1991

Ten vervolge van mijn brief dd. 12 juni 1991 (22 054, nr. 4), waarbij u
mede namens de Staatssecretaris van Economische Zaken werden
toegezonden de antwoorden op vragen naar aanleiding van de Nota
Wapenexportbeleid, heb ik de eer u als bijlage dezes het antwoord van
de Minister van Justitie op vraag 93 te doen toekomen.

De Minister van Buitenlandse Zaken,
H. van den Broek
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93
Welk beleid heeft het Ministerie van Justitie ten aanzien van wapen–
export? Hoe worden de fouten, die door de officier van Justitie zijn
gemaakt inzake de illegale export door Eurometaal (verjaringen) in de
toekomst voorkomen? Geniet vervolging van overtreding van de wapen–
exportwetgeving prioriteit in het vervolgingsbeleid? (blz. 24)

De beslissing om al dan niet tot vervolging van geconstateerde
strafbare feiten over te gaan komt toe aan het openbaar ministerie.
Factoren die in het algemeen bij deze beslissing een rol spelen, zijn
onder meer de aard, duur en omvang van de geconstateerde overtreding
en de inhoud van het verzamelde bewijsmateriaal.

De vervolgingsbeslissing ten aanzien van ingezonden
processen verbaal, opgemaakt door de ECD ter zake van geconstateerde
overtredingen van voorschriften gesteld bij of krachtens de In– en
uitvoerwet, in de Wet op de Economische Delicten aangemerkt als
economisch delict, wordt door het openbaar ministerie niet genomen dan
na zorgvuldige afweging van relevante factoren en de daarmee gemoeide
belangen. Daarbij wordt mede gelet op de bijzondere aard van de
overtreding, die is gelegen in het belang van de internationale
rechtsorde.

Van fouten van de officier van justitie bij de opsporing en vervolging
van export van strategische goederen door Eurometaal NV. te Zaandam,
is geen sprake. Het in die zaak gevoerde beleid, zoals uiteengezet in het
antwoord van 27 november 1990 van de Minister van Justitie op vragen
van het lid Rosenmöller over de levering van granaten door Eurometaal,
is verantwoord te achten.
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